

ISSN1004-4663
CN51-1201/R

CHINESE

HEALTH SERVICE MANAGEMENT



2015.08

中文核心期刊

中国卫生事业管理

ISSN 1004-4663



中国期刊全文数据库全文收录期刊
中文科技期刊数据库收录期刊
万方数据—数字化期刊群全文上网
中国生物医学文献数据库收录

万方数据

中国卫生事业管理

CHINESE HEALTH SERVICE MANAGEMENT

月刊 1985 年创刊 第 32 卷 2015 年 8 月

主 管

四川省卫生厅

主 办

四川省卫生厅

协办单位

苏州大学附属第一医院
成都中医药大学附属医院
德阳市人民医院
成都大学附属医院

名誉主编

殷大奎 曹泽毅 卓凯星

主编

梁繁荣

副主编

石应康 郑小华

总发行人、社长

李晓淳

编辑部主任

刘书文

编 辑

郭秀梅 饶朝龙 杨 练
杨再国 贾 睿 李 苑

英文编辑

谭 婧

编 委

马 骁 方文均 方 勇
毛 萌 毛正中 王禄生
付 华 任建新 刘兴柱
吕玉波 孙 涛 朱士俊
李有柱 陈拥军 陈安民
陈志兴 周学东 易学明
林琦远 林曙光 钟 森
罗五金 范 兵 范关荣
姚大力 赵文清 周京国
郝 模 饶克勤 高 宁
高建民 耿仁文 黄从新
景 琳 廖 斌 蔡仁华
雷跃昌 樊晋川 樊均明
戴建平 唐刘红 赵 聪

本刊版权归中国卫生事业管理杂志社所有
本刊所发表作品,不代表本编委会和编辑部
观点,如有印刷质量问题,请向本刊发
行部调换

目 次

探索与改革

双寡头模型下生物制药产业新产品开发策略研究 陶晓波 杨建坤 张欣瑞(564)

混合所有制医院理论与实践探究 张 莹 黄 辉 王俊华等(567)

社区卫生服务管理

南昌市小金台社区老年人养老现状与“楼(院)式”养老模式调查研究 ... 龙 耀 邓鹏飞 吴 磊等(571)

基于社会交换理论的中医药社区卫生服务共同体探索与实践 陈 娜 王长青(574)

医院管理

医患关系现状调查与建议 ——德阳市患者对医患关系的测评数据分析与
研究 原 宁(577)

公立医院施行体验营销的可行性及对策研究 黄煥峰 周卉卉 曹锡山等(580)

某三级综合医院医教研综合质量评价研究 陈国园 朱滨海(583)

医务人员工作满意度测评问卷研制及实证研究 石景芬 龚 永 李元峰等(583)

医疗保障

基于重大疾病总费用的大病保险补偿模式分析 曹 阳 李海晶 高心韵(592)

基于医保支付方式改革的医疗服务体系优化研究综述 周绿林 许兴龙 陈 羲(596)

编辑出版
中国卫生事业管理杂志社

电 话
(028)86126443 86110812 86138809
E-mail:wssyglgj@sina.com

地 址
四川省成都市下汪家拐街19号

邮政编码
610041

发 行
四川省报刊发行局

发行范围
国内公开发行

邮发代号
62—66

印 刷
成都双流鑫鑫印务有限公司

出版日期
2015年8月

国际标准刊号
ISSN1004—4663

国内统一刊号
CN51—1201/R

广告经营许可证
5100004000361

定 价
10.00元

Sponsor
Ministry of Health of the P. R. China
Editor Publishing House of Chinese
Heath Service Management

Tel
(028)86126443 86110812 86138809
E-mail:wssyglgj@sina.com

Address
19 Xia Wangjiaguaist, Chengdu, Sichuan, P.
R. C

Post Code
610041

Domesitic
China Local Post Office P. O. Code
62—66

Periodical Registration
ISSN1004—4663
CN51—1201/R

Price
RMB 10.00 Percopy

Publication Date
August. 2015

卫生行政管理	
基于行为等级锚定法的我国县乡两级医生纵向协作研究	胡 瑞 唐文熙 张 研等(599)
辽宁省城乡统筹进程中的卫生资源配置分析	李芳琦 任 苒 许晓光(603)
药事管理	
上海市就医人员对基本药物认知和使用情况调查	胡玲玲 杨 燕 蒋虹丽等(606)
我国低价药品挂网采购政策比较研究	方龙宝 左根永 贾莉英(610)
五城市7家三甲综合医院临床药学服务的过程质量评价研究	邢 园 张 俊 张海霞等(613)
农村卫生管理	
农村慢性病患者就医行为及其影响因素研究进展	李亚运 苗豫东 杨 帆等(617)
医学教育与科研管理	
“滚雪球”培训方式在少数民族地区公众现场救护能力建设中的应用 ...	江智霞 李 玉 胡汝均等(619)
农村订单定向医学生自测健康与专业承诺的相关性分析	李 强 吴 辉 杨 萌等(623)
公共卫生管理	
基于微信公众平台的亚健康自我管理模式的探析	赖秋华 潘华峰 陈楚杰等(627)
非条件 logistic 回归在城乡居民卫生服务需要与利用分析中的应用	杨晓虹 陈 建 杨 书等(629)
其它	
在医德培养中强化“友善”价值观的思考	徐萍凤 郭艳艳 王菊绵等(632)
基于宏观角度的卫生费用和结果质量关系的国际研究综述	袁莎莎 李陈晨(635)
综合性医院对交通事故应急演练的管理	王 峰 费广鹤 李永怀等(637)

CHINESE HEALTH SERVICE MANAGEMENT
VOL. 32 NO. 8 ,2015CONTENTS IN BRIEF

Strategy Research of New Product Development in Biological Pharmaceutical Industry Under Duopoly Model TAO Xiao-bo ,et al. (564)

Studying on the theory and practice of mixed-ownership hospitals Zhang Ying ,et al. (567)

A Research about the Age-supporting Status and “Building (yard) style” Endowment Pattern of Xiaojintai Community in Nan-chang LONG Yao ,et al. (571)

Exploring the construction of integrated community health service characterized as Chinese Medicine in view of social exchange theory Chen Na ,et al. (574)

Status Survey and Suggestions on Physician-Patient Relationship——Data Analysis and Research of Physician-Patient Relationship from patients in Deyang YUAN Ning (577)

Feasibility and Countermeasures of Implementation Experience Marketing on Public Hospitals HUANG Huan-feng ,et al. (580)

Comprehensive Quality Evaluation of Medical ,Education and Scientific Research in A Tertiary General Hospital CHEN Yuan-yuan ,et al. (583)

Development of Medical Personnel’s Job Satisfaction Assessment Questionnaireand Empirical Study SHI Jing-fen ,et al. (583)

Analyzing the compensation pattern for serious illness insurance based on total cost Cao Yang ,et al. (592)

Reviewing the research on optimizing the medical services system based on reform on medical insurance payment mode Zhou Lu-lin ,et al. (596)

Interprofessional Collaboration between County and Township in Rural China based on BARS HU Rui ,et al. (599)

Analyzing the health resource allocation in the course of developing overall healthcare system in Liaoning Province Li Fang-qi ,et al. (603)

Survey on the Patients’ cognition and the Intention of Utilization towards National Essential Drugs in Shanghai HU Lingling ,et al. (606)

The Comparative Study on Low-cost Drugs Online Procurement Policy in China FANG Long-bao ,et al. (610)

Process Quality Evaluation of Clinical Pharmacy Service in Seven Urban General Tertiary Hospitals in Five Cities XING Yuan ,et al. (613)

Progress on the research of health-seeking behaviors of rural patients’ with chronic diseases and its influencing factors Li Ya-yun ,et al. (617)

Discussing the application of snowball training on the public’s ability of first-aid in minority areas ... Jiang Zhi-xia ,et al. (619)

Analyzing the correlation of self-rated health and professional commitment of ordered rural-oriented medical students Li Qiang ,et al. (623)

Analyzing the self-management mode of sub-health population based on Wechat public platform Lai Qiu-hua ,et al. (627)

Analyzing the application of Unconditional Logistic Regression Model in the research of health services need and utilization ... Yang Xiao-hong ,et al. (629)

Indispensable “Friendly” in the Culture of Ethics XU Ping-feng ,et al. (632)

Reviewing the researches on the relationship between health expenditure and quality of outcome from the macro perspective ... Yuan Sha-sha ,et al. (635)

General Hospitals’ management of Exercises of Traffic Accidents EmergencyHandling WANG Feng ,et al. (637)

自贡市第五人民医院



2009年，省卫生厅厅长沈骥来我院视察



2012年，省卫生厅副厅长王正荣
视察区域心理卫生培训基地



2014年，省卫计委副主任杜波、
巡视员赵晓光来院调研精神卫生工作



2014年，市委宣传部长向华全来院调研
党的群众路线教育实践活动开展情况



2014年，市卫生局局长周富民
参观正润方冲社区居家养老服务中心



领导集体照



飞利浦MX slice16 CT



全自动血凝仪



优美病区环境

